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Graag reactie van het college op onderstaande 
 
Uit: Raadsadres Reactie van B&W na eerdere klacht aan uw raad over mijn WOB verzoeken 
Rode Kruislaan Diemen  
 
“Ik stel daarop vast dat dat uw college van B&W, toen op 29 juni 2015, na tientallen jaren 
gebruik zonder gebruiksvergunning of -melding (die laatste eerst sinds 2008) en zonder 
daarop ooit te handhaven, opnieuw de wetenschap ingeprent kreeg dat de 5 flatgebouwen 
aan de Rode Kruislaan (exploitant De Key) nog steeds vielen onder de verbodsbepaling tot 
gebruik voor kamerwijze verhuur; volgens het Bouwbesluit 2012 (als AMvB via de 
Woningwet art. 2). 
Uw college liet dat, zonder enige vorm van handhaving, en ook zonder een moreel verplichte 
waarschuwing van de bewoners, op zijn beloop; tot het besluit 'Omgevingsvergunning' van 
14 januari 2016”. Eerst toen vermeldde het college de verbodsbepaling op het gebruik 
indien: het gebouw niet is 'gereed gemeld' en/of er niet gebouwd is overeenkomstig de 
vergunning; ook nu, zonder handhaving, werd er onwettig gedoogd.  
Deze laatste, en absoluut voorwaardelijke, bepaling tot het opheffen van het gebruiksverbod 
deed mij herhaald, en zoals u weet steeds vergeefs, vragen naar de opleveringsinspectie; uit 
te voeren door de wettelijk adviseur. 
 

1. Kloppen bovenstaande beweringen? 

2. Graag uitleg over het proces van handhaving rondom vergunningverlening en 
brandveiligheid. Kunnen we daar op een later tijdstip uitgebreid over worden geïnformeerd? 

 

Bij brief van 24 januari 2007 heeft het IPO ambtelijk gereageerd op het rapport van de IOOV. IPO 
stelt in deze reactie dat het rapport vooral gaat over de bestuurlijke aansturing van de brandweer 
door gemeenten en de rol van het ministerie van BZK. Het commentaar op het rapport wordt 
daarom beperkt tot de constateringen dat het thema brandweerzorg niet hoog op de politiek-
bestuurlijke agenda staat en dat de gemeenten niet beschikken over adequate beleidsinformatie. 
Met betrekking tot het eerste punt stelt het IPO dat regionalisering niet als effect zal hebben dat de 
bestuurlijke belangstelling voor de brandweer zal toenemen. Voor wat betreft de constatering dat 
gemeenten niet beschikken over adequate beleidsinformatie wijst het IPO op de mogelijkheden die 
het Veiligheidsvizier biedt. Dit is een gezamenlijk met de VNG ontwikkeld leerinstrument waarmee 
gemeenten kunnen onderzoeken hoe het gesteld is met het eigen veiligheidsbeleid.  

 

Dit citaat komt uit notitie Bestuurlijke aansturing van de brandweerzorg gericht aan de voorzitter van 
de Tweede Kamer der Staten Generaal februari 2007 door JW Remkes vanuit ministerie BZK.  

 
3. Acht het college de beleidsinformatie in Diemen rondom de brandweerzorg voldoende? 
4. Is het Veiligheidsvizier nog toepasselijk na de regionalisering van de brandweer?  
5. Worden alle flatgebouwen in Diemen onderworpen aan een inspectie door de brandweer? Hoe 
luidt het protocol daaromtrent? Is er in geval van brand of een andere calamiteit van ieder 



appartementencomplex in Diemen per direct een plattegrond beschikbaar en andere informatie 
zoals elektronische vergrendeling etc?  
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


